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Naulakallionpuisto
Palautteet puistosuunnitelmaluonnoksesta VIO6107/1
Tähän muistioon on kerätty tiivistelmä suunnittelun aikaisesta vuorovaikutuspalautteesta.
Tiedote puistosuunnittelun aloituksesta on lähetetty 9.3.2022 lähikiinteistöjen omistajille jaasukasyhdistykselle.
Puistosuunnitelmaluonnos oli esillä Helsingin kaupungin verkkosivulla osoitteessawww.hel.fi/suunnitelmat 23.3.2022 – 5.4.2022 välisenä aikana.
Puistosuunnitelmaluonnoksesta ei pidetty avointa asukastilaisuutta koronatilanteen vuoksi.
Mahdolliset kommentit suunnitelmiin pyydettiin toimittamaan 5.4.2022 mennessä.
Sähköpostitse saatiin kaksi palautetta, toinen Ulkokiipeily RY:ltä ja toinen SuomenKiipeilyliitolta.
Puistosuunnitelmaluonnoksesta saadut palautteet
Palautteet koskivat lähinnä puuston hoitoa ja siisteyden edistämistä.
Sähköpostitse saadut palautteet (tiivistelmä)
Palaute:
Toivottiin, että kaadettaisiin tiettyjä isoja ja pieniä puita kallion edustalta. Isoja puita toivottiinkaadettavan vasta, kun pienempi puusto olisi kasvanut peittämään kallionseinämää, mikä voisiehkäistä graffitien kerääntymistä kallioseinämään.Tiettyjä puita toivottiin säästettävän mm.graffitien ehkäisemiseksi ja varjon aikansaamiseksi.
Vastaus:
Naulakallionpuiston kallion aitaussuunnitelman yhteydessä esitetään pieniä siistimistöitä puistonreitistön ympäristöön sekä lisätään muutamia penkkejä ja roska-astioita reitin varrelle. Osapienpuustosta voidaan jättää suojaamaan kalliota.
Palaute:
Virkistysreitin varrelle ehdotettiin lisää asianmukaisesti hoidettavia roska-astioita. Kiipeilynkannalta alueen todettiin pysyvän riittävän siistänä keväisen siivoustalkooperiaatteen kautta.
Vastaus:
Lisätään yksi roska-astia kiipelypaikan läheisyyteen.
Palaute:
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Pidettiin hyvänä, että kallioiden vierustan puustoa hoidetaan aktiivisesti kaupungin toimesta jaettä vaaralliset puut viedään pois. Hyvin saavutettavien City-kallioiden kehittämistä pidettiinhienona asiana ja kiitettiin kaupunkia mahdollisuudesta. Käytännön detaljeista suositeltiinolemaan yhteydessä paikalliskiipeilyseuroihin.
Vastaus:
Helsingin kaupunki ei valitettavasti tarjoa kiipeilyyn tarkoitettua palvelua kyseiselläluonnontilaisella kalliolla. Kalliota ei kehitetä toiminnalliseen suuntaan. Kallioalue jääluonnonmukaiseksi. Kallioalueella on luontoarvoja, joita pyritään säilyttämään. Suunnittelutyönpäätarkoitus on sijoittaa kallion päälle turvallisuutta lisäävä suoja-aita.

Tiedoksi Palautteen antajat


